
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

Θεσσαλονίκη, 09/06/2021 
 
Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 
 
ΘΕΜΑ: «Ασφυκτικά πλαίσια για τα μητρώα αιγοπροβάτων με αποτέλεσμα την  

ταλαιπωρία των κτηνοτρόφων» 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 

Όπως μας αναφέρουν κτηνοτρόφοι αλλά και έμπειροι μελετητές – γεωπόνοι, προ ολίγων 
ημερών εξέπνευσε η προσπάθεια (31 Μαΐου 2021) για την έκδοση νέων μητρώων 
αιγοπροβάτων και μελισσοσμηνών. Η προθεσμία αυτή ίσχυε όλα τα προηγούμενα έτη με 
δεδομένο, όμως ότι, οι δηλώσεις στο σύστημα «ΟΣΔΕ» ξεκινούσαν νωρίτερα. Ωστόσο, η 
ημερομηνία για τα μητρώα παρέμεινε η ίδια. Για να έχει, όμως, ένας παραγωγός 
δυνατότητα να λάβει βοσκοτόπια μέσω της ειδικής προβλεπόμενης διαδικασίας και να έχει 
πρόσβαση στο Εθνικό Απόθεμα, έπρεπε να έχει περαιώσει έως τις 31 Μαΐου τρέχοντος 
έτους τις σχετικές διεκπεραιώσεις με τα μητρώα και να έχει κάνει δρομολογήσει έγκαιρα 
μέσω των επίμαχων «πυλών» του διαδικτύου την σχετική αίτηση. Αν δεν πρόλαβε την 31η 
Μαΐου, τότε δεν θα λάβει βοσκοτόπια, άρα, ούτε και δικαιώματα από το Απόθεμα. 
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 

1. Προτίθεσθε να μεριμνήσετε άμεσα για την λύση του ανωτέρω προβλήματος που 
απασχολεί χιλιάδες Έλληνες κτηνοτρόφους με μια παραχώρηση παράτασης στην ως άνω 
προθεσμία, μεταθέτοντάς την, έστω, προς το τέλος Ιουνίου τρέχοντος έτους; 
 

2. Τι μέτρα προτίθεσθε να λάβετε για όσους κτηνοτρόφους δεν πρόλαβαν τις ημερομηνίες 
των ως άνω προθεσμιών, μιας και το σύστημα «ΟΣΔΕ» καθυστέρησε να ανοίξει και με 
δεδομένο ότι, οι δημόσιες Υπηρεσίες υπολειτουργούν, λόγω των ρυθμίσεων ελάττωσης 
της αυτοπρόσωπης παρουσίας του προσωπικού τους, εξ’ αιτίας της πανδημίας του 
κορωνοϊού; 
 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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